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Graag plannen we tijdig en ver vooruit, zodat we alles duidelijk kunnen 

communiceren. Door de vakantiespreiding waren de planningen al niet vroeg binnen. 

Binnen de Heeren van Brabant moet vervolgens een (faire) verdeling van 

thuiswedstrijden worden afgestemd. Daar worden we gelukkig steeds bedrevener in. 

Verder gooiden late poulewijzigingen toch weer roet in het eten om echt vroeg een 

planning te kunnen publiceren. 

Dat is met de inzet van AC en de teams toch betrekkelijk soepel gelukt, gelukkig.  

 

Sinds Corona is het ook heel gebruikelijk wedstrijden erg gemakkelijk te willen 

afgelasten: “Te weinig” spelers (maar geen 8 of minder), team weekenden, bruiloften, 

festivals, naast de gebruikelijke events als herfstvakantie, meivakantie, gewijzigd 

beleid van GGD inzake HPV injecties, nu ook voor de jongens … op zaterdag, het 

komt allemaal langs en zelden op tijd. 

Met onze volle velden op zaterdag is een wedstrijd verzetten hoegenaamd niet 

mogelijk en dus moeten we uitwijken naar de trainingstijden door de week waar de 

velden ook al goed vol zitten. 

Het verzetten van een wedstrijd kost het wedstrijdsecretariaat met alle afstemming 

en communicatie gauw vier uur per wedstrijd en het worden er steeds meer … 

 

Ondanks de coachavond voor jeugd, en de begeleiding van de jeugdcommissie 

hierin, worden er toch ook nog niet-speelgerechtigde spelers ingezet. Dat zorgde 

voor boetes die vermeden hadden kunnen worden. 

 

Het invullen van het DWF blijft ook aandacht vragen, ondanks uitdrukkelijke 

verzoeken te controleren of mensen in kunnen loggen en zo verder. 

 

Als laatste aandachtpunt wil ik de verharding van het spel en de commentaren die 

daar op het DWF het gevolg van zijn. Los van een stuk hoor en wederhoor via de 

wedstrijdsecretariaten is er niets dat de clubs en de bond eraan kunnen doen en het 

inzetten van audiovisuele registraties is dubieus (vanwege authenticiteit, volledigheid 

en AVG). Probeer issues direct met de scheidsrechters af te handelen en ben 

respectvol naar elkaar. 

 

Ondanks de aandachtpunten, waarvan ik vind dat ze gemeld moeten worden, is het 

per saldo nog steeds dankbaar om bij te kunnen dragen aan onze club en sportief 

plezier van onze leden. 
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